
Schůzka školské rady – 7. října 2024 

Body: 1. Zahájení a přivítání účastníků 

             2. Představení nového vedení školy – paní ředitelka PaedDr. Petra Jíchová, dále nová 
zástupkyně pro 1. stupeň Mgr. Hana Erbenová 

             3. Volba předsedy – zvolen Ing. Vladimír Dvořák  

             4. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2023/2024 

             5. Zavedení novinek v chodu školy  

 a) pro děti, které ráno dojíždějí dříve (do 7.20), bude fungovat už od 7 hodin, také pro 
odpolední dojíždějící od 12.30 do 14.30 hodin, bude zajištěn dozor, nikoliv činnost. A to také ve 
středu a v pátek.  

 b) peníze ze šablon na tablety a notebooky určené k zapůjčení domů pro sociálně slabé 
děti 

 c) bude se zavádět wi-fi pro žáky, IT oddělení zajišťuje omezení, která bude nutné zavést, 
aby se děti nemohly dostat na hry a nebezpečné servery 

 d) proběhlo školení celé sborovny na AI, škola zajistila také přístup na Sciobot  

 e) je objednáno školení na bezpečnost měkkých cílů. Zajišťuje se zabezpečení zadního 
vchodu do budovy. (Čipy pro žáky Hudební školy Martina Chmelaře), vchod do školy už jen pouze 
přes hlavní vchod. Zvažuje se nový kamerový systém. 

 f) v plánu je rozšířit relaxační koutky – prostor pod schody; na spodní chodbě by měly být 
instalovány police na odkládání aktovek. 

 g) výhledově by se mohla družina sestěhovat do spodního patra prvního stupně; nicméně 
chybí prostory pro dvě třídy. Možná varianta je nechat si zpracovat projekt mít ho připravený do 
chvíle, kdy bude vypsaný grant. 

 6. Pro žáky cizince jsou dvě hodiny českého jazyka na druhém stupni a kroužek českého 
jazyka na prvním stupni 

 7. Ve školním poradenském pracovišti máme novou kolegyni Mgr. Korchňákovou, od 
loňského roku pokračuje školní psycholožka Mgr. Eliška Rusková, jako školní preventista nadále 
působí Mgr. Ondřej Zavoral. Všechny třídy procházejí programy Semiramis – 2 workshopy na 
třídu/školní rok. 6. třídy a třída 5. B letos absolvovaly pobytové adaptační kurzy. 

 8. Změny v jídelně – posílení zeleninové složky, zatím se vydává podle zájmu. O některé 
jídlo není zájem například kvůli jeho formě (větší kusy masa, které si zejména mladší děti neumí 
nakrájet, ovoce v kuse, typu kiwi, pomeranč).  

 9. Pokračuje se v tradici školního parlamentu – schůzky každou první středu v měsíci, 
škola má také svoje zástupce v městském dětském školním parlamentu 

 10. Posílení tělovýchovné složky: Program Trenéři do škol – pro 2. třídy, herní prvky na 
plochu chodeb a velké plochy na školním dvoře 

 11. Spolupráce s městskými institucemi – Památník Zámeček, VČD, Sféra, Filharmonie, 
Gočárova galerie 



 12. Spolupráce se Střední zdravotnickou školou Pardubice – workshopy a přednášky, 
Městskou policií Pardubice – besedy 

 13. Školní sbor by se mohl zúčastnit vánočních akcí města. Pro více informací je možné 
kontaktovat paní Fiedlerovou 

 14. Kořenový systém stromů v zadní části areálu poškodil část tartanu, bude nutné ho 
nahradit novým. Zahrada by se mohla využívat také pro kroužek pěstitelů – vyvýšené záhony a 
přístřešek pro nářadí. 

 15. Volná diskuse. 

              

Přítomni: PaedDr. Petra Jíchová (ředitelka školy), Ing. Vladimír Dvořák (předseda), MUDr. Dana 
Matoušková, Mgr. Jana Fiedlerová, Mgr. Petra Marossyová, Mgr. Magda Pomajzlová 

Nepřítomna: Ivana Dolečková 

Zapsala: Magda Pomajzlová 

 

Termín příští schůzky 3. březen 2025, 16 hodin, ředitelna školy 

 

                    


